

5天4夜

Tour Code: KSEF-2

济州岛之旅



涉地可支 Seopjikoji



★风味餐★

- 济州黑毛猪肉烧烤
- 海鲜鲍鱼火锅
- 人参炖鸡汤
- 青花鱼定食

精简行程:

第一天: 抵达济州岛 (机上用餐/晚餐)

- 龙头岩
- 神奇之路

酒店: 济州岛贝尼克酒店或同级

第二天: 济州岛 (早/午/晚餐)

- 城山日出峰
- 城邑民俗村
- 涉地可支
- 山茶花之丘
- 泰迪熊博物馆

酒店: 济州岛贝尼克酒店或同级

第三天: 济州岛 (早/午/晚餐)

- 铁道自行车
- 柱状节理
- 玻璃之城
- 中央地下商场

酒店: 济州岛贝尼克酒店或同级

第四天: 济州岛 (早/午/晚餐)

- 冰雪世界+3D艺术馆
- MONSANT咖啡街
- 抗蒙遗址
- 影子秀

酒店: 济州岛贝尼克酒店或同级

第五天: 济州岛 - 启程 (早/机上用餐)

- 土产店
- DIY紫菜包饭+韩服拍照

观光景点:

济州岛

- **龙头岩** - 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石，活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。
- **山茶花之丘** - 拥有世界上最大的三茶花，花期最早的山茶花，以及散发香味的山茶花，共计有500多种，6000多种的山茶树聚集在此。Camellia Hill除了山茶花外，还种植了椰子树等各种造型树，为一造景树木园。除此以外，Camellia Hill在不同的季节也能看见不同种类的花。
- **泰迪熊野生博物馆** - 展示百年来深受全世界人们喜爱的玩具熊而建的。在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具熊。
- **城山日出峰**- 耸立在济州岛东端的巨大岩石，为汉那山360个子火山之一，也是世界最大突出于海岸的火山口。
- **城邑民俗村** - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产，很好地保留了古代村庄的原貌。
- **涉地可支** - “涉地”是这一地区古代时的名称，“可支”是济州岛方言，意思是向外突出的地形。涉地可支所在的海岸悬崖上是一片宽阔的草地，这里一棵树也看不到，海岸上耸立着一块叫仙石的岩石。
- **抗蒙遗址** - 济州岛民才知道的拍照圣地。这里既有向日葵又有绣球花，秋月，橘树，波斯菊等各品种的话，在这里可以留下最美的照片。
- **柱状节理** - 所谓的柱状节理是指玄武岩熔岩中形似柱子、具有竖直多边形结构的岩石，它们大都多为四边形~六边形，厚厚的熔岩从火山口喷出后立即遇冷降温，经冷热收缩过程形成了现有的柱状节理。
- **MONSANT咖啡街** - 这家店是BigBang G-DRAGON开的店，店里所有的位置全部都可以看到海，店就沿着海可以拿杯咖啡去海边散步，店铺分为室内和室外，春夏季可以做到室外吹吹海风，店里整体构造主要是玻璃和木质产品的搭配很有艺术感。
- **影子秀** - 舞蹈演员全身演绎的全球最大影子舞表演！用影子舞表演和华丽的舞蹈来讲述济州的诞生及与济州相关的所有故事。轻描淡写地演绎人类可通过自己的轮廓或影子来表现的最高境界的视觉效果，表现了美丽的内涵。不显露人的表情仅通过轮廓精美传递主题的影子舞表演。通过淋漓尽致地展现人体之完美的演出，每一场演出都在传递着不同的信息。



购物店:

- 人参公卖局
- 韩国化妆品
- 护肝宝专卖店

行程次序，以当地旅社安排为准。

| 出发日期: | | 航班行程: | | | | | |
|-------|----|-----------|----|-------|----|------|----|
| | 团费 | 机场税及燃油附加费 | 小费 | 旅行社代收 | 签证 | 旅行保险 | 总数 |
| 成人 | | | | | | | |
| 小孩 | | | | | | | |

Travel Agent:

5D4N

Tour Code: **KSEF-2**

JEJU ISLAND



城山日出峰
Seongsan Sunrise Peak



★ SPECIAL CUISINE ★

- BLACK PORK BULGOGI
- ABALONE SEAFOOD STEAMBOAT
- GINSENG CHICKEN SOUP
- MACKEREL FISH

Schedule:

DAY 01: ARRIVE JEJU ISLAND (MOB/D)

- Yongduam Rock
- Mysterious Road

Hotel : Jeju Benikea Hotel or similar classes

DAY 02: JEJU ISLAND (B/L/D)

- Seongsan Sunrise Peak
- Seongup Folk Village
- Seopjikoji
- Camellia Hill
- Teddy Bear Museum

Hotel : Jeju Benikea Hotel or similar classes

DAY 03: JEJU ISLAND (B/L/D)

- Rail Bike
- Jusangjeolli Cliff
- Jeju Glass Castle
- Underground Shopping Mall

Hotel : Jeju Benikea Hotel or similar classes

DAY 04: JEJU ISLAND (B/L/D)

- Ice World + 3D Art Gallery
- MONSANT Coffee Street
- Hangpaduri Hangmong Historical Site
- Secret Shadow Show

Hotel : Jeju Benikea Hotel or similar classes

DAY 05: JEJU ISLAND DEPARTURE (B/MOB)

- Local Product Shop
- DIY Kimbap + Hanbok Experience



Shopping Stop :

- Ginseng Outlet
- Cordyceps Shop
- Liver Supplement Shop

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:

JEJU ISLAND

- **Yongduam Rock**- Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- **Camellia Hill**- One of the best gardens in jeju island. It's gorgeous during the day. More than 500 species of camellia flowers are in bloom which you might be fascinated by the smell of the flowers. Not only from the smell of the flowers, but also from the beautiful scene. Furthermore, you will be able to enjoy the magnificent view of different types of flowers in different seasons.
- **Teddy Bear Museum** - Teddy Bear Museum was built to showcase hundreds of years by the people around the world love teddy bear. Teddy bear produced in the world can be seen in the two exhibition halls.
- **Seongsan Sunrise Peak** – Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- **Seongup Folk Village**- A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- **Seopjikoji** – is located at the end of the eastern shore of Jeju Island. “Seopji” is the old name for the area, and “Koji” is Jeju dialect meaning a sudden bump on land.
- **Hangpaduri Hangmonbg Historical Site** – There are different type of flower in four seasons, like sunflowers, hydrangea, tangerine tree, cosmos and other varieties of flowers, where can you leave the most beautiful photos.
- **Jusangjeolli Cliff** - are stone pillars piled up along the coast and is a designated cultural monument of Jeju Island. Jusangjeolli Cliff was formed when the lava from Hallasan Mountain erupted into the sea of Jungmun. They are rock pillars shaped like cubes or hexagons of various sizes and almost seem as if stone masons had carved them out.
- **MONSANT Coffee Street** - This shop is a shop opened by Big Bang G-DRAGON. All the places in the store can see the sea. The shop can take a cup of coffee to go to the beach along the sea. The shop is divided into indoor and outdoor, which can be done in spring and summer. The sea breeze is blown outdoors, and the overall structure of the store is mainly a combination of glass and wood products.
- **Shadow Show** - The world's largest shadow dance performance by dancers! Dedicated to a wonderful shadow dance performance for everyone, let you enjoy yourself. Use shadow dance performances and gorgeous dances to tell about the birth of Jeju and all the stories related to Jeju. Understatement of the visual effect of the highest realm that human beings can express through their own outlines or shadows, showing the beautiful connotation. The expressions that do not reveal the person's expression are only passed through the shadow dance performance of the theme. Through the show of the perfect performance of the human body, each performance conveys different information.

| Departure Date: | | | | Flight : | | | |
|-----------------|-----------|------------------------------|---------|----------|------|------------------|-------|
| | Tour Fare | Airport Tax & Fuel Surcharge | Tipping | ACF | Visa | Travel Insurance | Total |
| Adult | | | | | | | |
| Child | | | | | | | |

Travel Agent: